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Rada Miejska
w Końskich

W odpowiedzi na przekazaną w dniu 6 lipca 2022 roku petycję informuję,

że Rada Powiatu w Końskich na sesji w dniu 29 września 2022 roku rozpatrzyła

petycję i podjęła uchwałę w przedmiotowej sprawie.
W załączeniu przesyłam Uchwałę Nr XLVII/47/2022 Rady Powiatu

w Końskich w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Rada Powiatu w Końskich rozpatrzyła wniesioną petycję pozytywnie,
z przyczyn podanych w uzasadnieniu do uchwały.
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UCHWALA NR XLVII/47/2022

RADY POWIATU W KOŃSKICH

z dnia 29 września 2022 roku

w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich

Na podstawie art. 12 pkt 11 i art. 16a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.
o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r., poz. 528) oraz art. 9 ust. 2
ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (tekst jednolity Dz. U. z 2018 r. poz. 870)
Rada Powiatu w Końskich uchwala, co następuje:

§ 1

Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu
w Końskich w sprawie wniesionej w dniu 6 lipca 2022 roku petycji Rady Miejskiej
w Końskich dotyczącej wykonania inwestycji pt.: "Budowa nowego internatu wraz
z salą gimnastyczną przy Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy" uznaje się,

że przedmiotowa petycja zasługuje na uwzględnienie z przyczyn określonych

w uzasadnieniu.

§2

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu
w Końskich i zobowiązuje się do zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję

o sposobie jej załatwienia.

§3

Uchwaławchodzi w życie z dniem podjęcia.
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UZASADNIENIE

W dniu 6 lipca 2022 roku wpłynęła do Rady Powiatu w Końskich petycja Rady
Miejskiej w Końskich w sprawie wykonania inwestycji pt.: "Budowa nowego internatu
wraz z salą gimnastyczną przy Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy".

Zgodnie z art. l6a ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie

powiatowym, petycja została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Końskich po zapoznaniu

się z petycją postanowiła wystąpić do Zarządu Powiatu o opinię w tej sprawie. Zarząd
Powiatu w odpowiedzi poinformował, że w 2019 roku zostało ogłoszone postępowanie

przetargowe na przedmiotowe zadanie. Cena najkorzystniejszej oferty przewyższała

kwotę, jaką Powiat Konecki zabezpieczył na jego sfinansowanie. W związku

z powyższym, postępowanie na realizację w/w zadania zostało unieważnione.

Zamawiający działając na podstawie art. 93 ust. 1 pkt. 4 ustawy z dnia 29 stycznia 2004
roku Prawo zamówień publicznych (t.j . Dz. U. 2019.1843), unieważnia postępowanie,

jeżeli cena najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zam ówienia, chyba
że Zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty. Kwota
jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosiła

6 947 816,00 zł brutto , w tym na rok 2019 - 4 825 816,00 zł, na rok 2020 - 2 122 000,00
zł.

Komisja, po analizie petycji uznała, że wykonanie inwestycji leży w interesie
publicznym, w szczególności będzie służyć niepełnosprawnym dzieciom.

Biorąc powyższe pod uwagę, Komisja postanowiła, że petycja zasługuje

na uwzględnienie .

Wobec tego, podjęcie uchwały jest zasadne.




